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Onderwerp: Raadsvergadering vanavond over Jaren 50 wijk opiniërend van karakter 
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Beste projectleden, 

Vanavond start de gemeenteraad haar vergadering met het opiniërende deel. Hier staat nu ons agendapunt van de 

jaren 50 wijk op. 

Het lijkt er sterk op dat er geen besluit genomen gaat worden vanavond maar wel over de besluitvormende 

vergadering over drie weken. 

Deze informatie is zeer vers (vanochtend ontvangen, terwijl dit nog niet volledig helder was) en ik weet niet goed wat 

de achterliggende gedachte bij de raad is. 

Wij staan vanavond wel gewoon paraat voor vragen die Jan Hordijk aan ons voorlegt via de app. 

Tot vanavond, groeten, N (geanonimiseerd)
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